



AGRICULTURAL
MARKETING
CENTRE

HUNGARY

SIAL | PARIS

**19-23. 10.
2024**

**STAND: 3 D032,
3 E032, 5A U199**



Cher Lecteur,

Les Hongrois sont connus pour leur caractère passionné. Ils sont toujours prêts à agir tout en puisant de leur créativité, en assumant leur opinion et foi. Notre conception de vie et force vitale uniques sont présentes dans chaque idée ainsi que dans notre gastronomie.

Il n'est pas étonnant que nous ayons une préférence, depuis toujours, pour les saveurs caractéristiques et prononcées, les piments forts ainsi que des plats copieux, traditionnels. Notre agriculture, l'absence des aliments génétiquement modifiés, garantie par la Constitution, et notre gastronomie jouissent d'une grande réputation.

La mission de l'AMC disposant d'une expérience de plusieurs décennies et d'un savoir-faire considérable est de faire connaître, apprendre à aimer et promouvoir au grand public les produits hongrois sains, savoureux, préparés à l'aide d'une technologie respectueuse de l'environnement, ayant une excellente qualité qui voient le jour en respectant les méthodes de nos ancêtres, en transmettant le savoir-faire de génération en génération, en les alliant avec les nouvelles technologies innovantes.

Grâce à nos richesses géographiques et naturelles uniques, à la production alimentaire d'excellente qualité et à la sécurité alimentaire remarquable au sein de l'UE, nous offrons des aliments ayant une forte valeur ajoutée.

Visitez notre stand, découvrez les produits hongrois de nos exposants, ayant une excellente qualité et dégustez les saveurs de nos plats et boissons pour choisir vos préférés que vous ferez connaître aussi à vos proches.



Péter Ondré
Gérant

Dear Reader,

Hungarians are well-known for being a passionate people. They are quick to act, and take a stand for their creativity, opinion and faith. Our unique outlook on life and our vigour are apparent in our every thought and they also permeate our culinary culture.

No wonder, then, that since ancient times we have loved distinctive, pronounced flavours, hot spices and substantial, traditional dishes. Our agriculture, our GMO-free status, which is guaranteed by the constitution, and the distinct uniqueness of our cuisine is world-famous.

With our expertise and several decades of experience, our mission at AMC is to raise awareness of, to encourage the enjoyment of and to propagate healthy, tasty, high-quality Hungarian products. These products are produced using eco-conscious processes that respect the ways of our ancestors. Knowledge continues to be passed from one generation to the next while also encouraging new and innovative technologies.

As a result of our unequalled geographical and natural endowments, our eminence in producing food products, and thanks to our high level of food safety compared to other EU countries we are able to offer food products with a high added value.

Come and visit our booth and explore the high-quality Hungarian products of our exhibitors. Taste the delightful flavors of our food and drink, choose the ones you like the most and take them back to share with your family and friends.



Péter Ondré
CEO

Agricultural Marketing Centre Ltd.
H-1253 Budapest Pf.66 | +36 1 450-8800 | amc.hu
amc@amc.hu | facebook.com/agrarmarketingcentrum



ABO HOLDING ZRT.

📍 H-4400 Nyíregyháza, Irsai Gusztáv u. 4-6. ;
(Postal: 1024 Budapest, Kis Rókus u. 21.)

🌐 cornandjoy.com

✉ hello@cornandjoy.com

👤 **Kateryna Avramenko**

📞 +36 70 642 2987

✉ kate@cornandjoy.com

📧 Correspondence in: English



Stand number: 3 D038

We are a Hungarian company that was founded in 1993. We consider it our mission to produce high-quality, healthy, accessible and innovative products for everyone. We make snacks, crackerbreads and flours that are gluten-free, rich in dietary fibre, free from GMO, soy, and added flavour enhancers. Our products are suitable for children and lactose- or gluten-sensitive people.

Nous sommes une entreprise hongroise fondée en 1993. Nous considérons que notre mission est de fabriquer des produits de haute qualité, sains, accessibles et innovants pour tous. Notre gamme comprend des snacks, des crackers et des farines sans gluten, riches en fibres alimentaires, sans OGM, sans soja et sans exhausteurs de goût ajoutés. Convient aux enfants, aux personnes sensibles au lactose ou au gluten.



AMUREX GM HUNGÁRIA KFT.

📍 H-2040 Budaörs, Szabadság út 14-2., fsz. 9.
🌐 www.lisztérzékeny.hu
✉ peter.szabolcs@amurex.hu

👤 **Mr. Szabolcs Péter**
☎ **+36 30 456 4357**
✉ peter.szabolcs@amurex.hu
🗨 Correspondence in: English

👤 **Gabriella Varga**
☎ **+36 30 509 8259**
✉ varga.gabriella0416@gmail.com
🗨 Correspondence in: English

Stand number: 3 D040

Amurex GM Hungária Ltd has a decade of experience in distributing and marketing gluten-free products. Our range of products stands out on the gluten-free market because their taste and consistency are the closest to regular pastries.

In autumn 2016 we expanded our assortment with street food products including hamburger buns, pitas, pizza bases and hot dog rolls, which have had great success in bistros and buffets.

La société **Amurex Hungária Ltd.** a une expérience d'une décennie dans la distribution et le marketing des produits sans gluten. Notre gamme de produits est unique sur le marché des produits sans gluten, car le goût et la consistance sont le plus proche possible à ceux des pâtisseries régulières.

En automne 2016, nous avons élargi notre gamme de produit avec des produits de street food, notamment des pains à hamburger, pitas, pâtes à pizza, petits pains à hot-dog qui très appréciés dans les bistros et buffets.

Amurex GM Hungária Kft.



Minden, ami gluténmentes



FINE-SEED BT.

📍 H-8741 Zalaapáti, Ady Endre u. 11.

🌐 www.fineseed.eu

✉ info@fineseed.eu

👤 **Mrs. Nora Molnar**

☎ **+36 30 587 1172**

✉ noramolnar@fineseed.eu

🗨 Correspondence in: English



Stand number: 3 E042

We were founded in 1994 and we are a 100% Hungarian-owned enterprise. We mainly produce and clean edible poppies of the Zeno Plus variety and sell them on the domestic and foreign markets. The multi-phase processing takes place in our own cleaning plant using CIMBRIA technology. We process 4,000-5,000 tonnes of raw materials every year.

Notre entreprise 100 % hongroise a été fondée en 1994. Notre activité principale consiste à produire, nettoyer et commercialiser à l'étranger du pavot à usage culinaire de la variété Zeno Plus. Le traitement est effectué en plusieurs étapes dans notre propre usine de nettoyage, en utilisant la technologie CIMBRIA. Entre 4 000 et 5 000 tonnes de matières premières sont traitées chaque année.



FOODY PRODUCT KFT.



📍 H-6500 Baja, Keleti krt. 17.
🌐 www.foody-product.hu
✉ info@foody-product.hu

👤 **Attila Nagygeller**
☎ **+36 30 985 8414**
✉ nattila@foody-product.hu
🗨 Correspondence in: English, Croatian/Serbian

Stand number: 3 E041

In our gluten-free factory we produce gluten-, and lactose-free lentil, chickpea, oat and brown rice chips in lots of popular flavours. All our products are suitable for vegans. We currently offer our products in six different flavours and we have just announced our SPECIAL product line which doesn't contain any corn flour.

Dans notre usine sans gluten, nous produisons des chips de lentilles, de houmous, d'avoine et de riz brun sans gluten ni lactose, et bien d'autres encore, dans différentes saveurs en mode, qui conviennent également aux végétariens. Nous proposons actuellement nos produits en 6 goûts différents et venons d'annoncer notre gamme de produits SPÉCIALE qui ne contient même pas de farine de maïs !



GALLICOOP PULYKAFELDOLGOZÓ ZRT.

📍 H-5540 Szarvas, Ipartelep 351/1.
🌐 www.gallicoop.hu
✉ export@gallicoop.hu



👤 **Ágnes Nagy**
☎ **+36 30 303 8274**
✉ nagy.agnes@gallicoop.hu
🌐 Correspondence in: English, German

👤 **Martin Buzás**
☎ **+36 30 446 8609**
✉ buzas.martin@gallicoop.hu
🌐 Correspondence in: English

Stand number: 5A U205

TRADITION AND INNOVATION

The company was founded in response to the growing demand for turkey meat. In addition to fresh turkey meat, **GALLICOOP Zrt's** portfolio includes a number of foods intended for direct consumption. We produce sausages and hams as well as cold meats and liver, sausages and hot dogs, as well as cooked, smoked, dry and breaded goods. For healthy and comfortable everyday life.

TRADITION ET INNOVATION

Notre entreprise a été fondée suite à la forte demande pour la viande de dinde. À part la viande de dinde fraîche, le portefeuille de **GALLICOOP ZRT.** comprend une large sélection d'aliments destinés à la consommation directe. Notre gamme se compose de saucissons et de jambons ainsi que de la charcuterie, des pâtés et des saucisses pour hot-dog, mais il faut mentionner également les produits cuits, fumés de même que des produits secs et panés. Pour une vie quotidienne saine et pratique.



GERGELY GASZTRONOMI KFT.

📍 H-6521 Vaskút, Külső ipartelep 0588/21. hrsz.

🌐 www.gergelygasztronomi.hu

✉ info@gergelygasztronomi.hu



👤 **Valéria Gergely, Dr.**

☎ **+36 30 685 5376**

✉ valeria.gergely@gergelygasztronomi.hu

🌐 Correspondence in: English

Stand number: 5A U203

Gergely Gasztronomi Ltd is a family business. It has been the leading producer of deep-frozen dumplings since 1990. We produce deep-frozen, semi-finished products such as dumplings, noodles and Langos dough, as well as deep frozen ready-to-eat gluten-free bakery products, including rolls, baguettes and bread. Today we export to seven countries. Our dumplings are available in 10 flavours and we are continuously adapting them to the lifestyle of consumers and market trends. We offer gluten-free dumplings, and lactose-free, vegan and no-added sugar products as well.

L'entreprise familiale **Gergely Gasztrónómiai Kft.** est leader sur le marché de production de boulettes surgelées depuis 1990. Nous produisons des produits semi-finis surgelés tels que des boulettes, des nouilles hongroises (« nudli »), des pâtes aux galettes hongroises (« lángos ») etc. et des produits de boulangerie surgelés, prêts à consommer, sans gluten : petits pains, baguettes et pains. Actuellement, nous exportons dans 7 pays. Nos quenelles sont disponibles en 10 différentes saveurs et nous les développons tout le temps, en les adaptant au mode de vie des consommateurs et aux tendances du marché. De plus, nous offrons des quenelles sans gluten et des produits sans lactose, végétariens et sans sucre ajouté.



GOF HUNGARY KFT.

📍 H-4400 Nyíregyháza, Debreceni út 293.
🌐 www.avenagofit.com
✉ info@avenagofit.com

👤 **Mrs. Alexandra Kovács**
☎ **+36 70 383 3609**
✉ kovacs.alexandra@gof.hu
🌐 Correspondence in: English

Stand number: 3 D042

Gof Hungary Kft. owns the biggest Gluten-free Oat Factory in Central Europe. It executes and controls the whole process from cultivation to packaging, which allows it to offer premium-quality, gluten-free oat products and oat pasta. Products are available in packages of varying sizes, for industrial, hospitality and final customer usage. We can also package our products under private labels.

La société **GOF Hungary Kft.** possède la plus grand usine de production d'avoine sans gluten en Europe Centrale ; notamment elle y gère et contrôle les différentes étapes depuis la cultivation jusqu'à l'emballage permettant ainsi de proposer des produits et des pâtes d'avoine sans gluten d'une excellente qualité. Les produits sont disponibles sous toutes formes, comme ingrédient alimentaire, à utiliser dans le secteur Horeca ou industriel ou bien dans un conditionnement à l'usage des consommateurs, voire même propre marque.

AVENAI
GoFit



GRAPOILA (VIRGIN OIL PRESS KFT.)

📍 H-1224 Budapest, Szakiskola u. 33-43.
🌐 www.grapoila.hu
✉ pinczesm@virginoilpress.hu



👤 **Mr. Tamás Varga**
☎ **+36 30 236 7597**
✉ varga.t@grapoila.hu
🗨 Correspondence in: English

👤 **Ms. Marianna Pinczés**
☎ **+36 20 223 4423**
✉ pinczesm@virginoilpress.hu
🗨 Correspondence in: English

Stand number: 3 D036

Products: cold-pressed oils, gluten-free seed flours, gourmet seed butters/spreads

Virgin Oil Press Kft. uses environmentally-friendly Zero-Waste technology and produces premium-quality cold-pressed oils, gluten-free seed flours and gourmet butters. The factory holds gluten-free, organic and FSSC 22000 certifications. The company sells own-brand Grapoila and also produces in bulk and for private labels. Grapoila products have won many food and innovation awards in recent years.

Produits : huiles pressées à froid, farines de graines sans gluten, beurres gastronomiques.

Grâce à une technologie respectueuse de l'environnement Zéro-Gaspillage, **Virgin Oil Press Kft.** produit des huiles pressées à froid d'une excellente qualité, des farines de graines sans gluten et des beurres gastronomiques. L'usine possède les certifications sans gluten, biologique et FSSC 22000. La société vend sa propre marque Grapoila et propose ses produits en vrac ou en tant que marque du distributeur. Les produits Grapoila ont remporté de nombreux prix d'excellence dans le domaine d'agroalimentaires et de l'innovation.



GYERMELYI ZRT.

GYERMELYI

📍 H-2821 Gyermely, Bajnai út 1.

🌐 www.gyermelyi.com

✉ export@gyermelyi.hu

👤 **Mr. Imre Szijj**

📞 **+36 34 570 645, +36 70 978 9513**

✉ szijji@gyermelyi.hu

🗨 Correspondence in: English, German

👤 **Mr. Levente Matyasovszky**

📞 **+36 34 570 546, +36 70 504 6856**

✉ matyasovszkyl@gyermelyi.hu

🗨 Correspondence in: English

👤 **Mr. Robert Vida**

📞 **+36 34 570 549, +36 70 507 4422**

✉ vidar@gyermelyi.hu

🗨 Correspondence in: English, German

Stand number: 3 E040

With 50 years of history, the **Gyermelyi Company Group** operates one of the biggest and most modern pasta factories in Central Europe. Gyermelyi Pasta, the leading Hungarian brand, is made from wheat it grows itself, which is then ground in the Gyermelyi Mills mixed with carefully selected fresh Gyermelyi eggs. The Gyermelyi pasta factory offers over 50 types of high-quality four-egg, eight-egg, egg-free and durum wheat pasta. More than 40,000 tonnes of pasta are produced every year on six modern, fully automatized production lines. The Group's share of exports is increasing continuously.

L'histoire du **Groupe d'entreprises Gyermelyi** remonte à plus de 50 ans. Le Groupe exploite l'une des usines de pâtes les plus grandes et plus modernes d'Europe centrale. La première marque hongroise, les pâtes Gyermelyi, sont fabriquées à partir du blé cultivé par l'entreprise elle-même, qui est ensuite moulu dans les moulins Gyermelyi et mélangé à des œufs frais Gyermelyi soigneusement sélectionnés. L'usine de pâtes Gyermelyi propose plus de 50 types de pâtes de haute qualité, à quatre, huit œufs ou bien sans œufs ou produites avec du blé dur. Plus de 40 000 tonnes de pâtes sont produites par an sur six lignes de production modernes et entièrement automatisées. Les exportations du Groupe ne cessent d'augmenter.



HERBÁRIA ZRT.



📍 H-1135 Budapest, Csata u. 27.

🌐 www.herbaria.hu

✉ herbaria@herbaria.hu

👤 **Ms. Oxana Jenei**

☎ **+36 30 497 9443**

✉ oxana.jenei@herbaria.hu

🗨 Correspondence in: English, Russian, German

Stand number: 3 E037

Herbária products: Herbs loose and in teabags; Herbal tea blends, functional teas; Refreshing teas; Cosmetics, hair, body and oral care products; Food supplements, healthy food

Our products are sold in 67 Herbária brand and franchise shops, pharmacies, drugstores, supermarkets and hypermarkets in Hungary. We produce private label teas for Auchan, Tesco, Lidl, Spar and others. Our products are manufactured from GMP quality medicinal plant raw materials, which are controlled by ISO and HACCP.

Produits Herbária : Herbes en vrac et en sachets; Tisanes et thés fonctionnels; Thés rafraîchissants; Cosmétiques, produits de soins capillaires, corporels et bucco-dentaires; Compléments alimentaires et aliments sains

Nos produits sont commercialisés dans 67 points de ventes et magasins franchisés Herbária, pharmacies, drogueries, super- et hypermarchés à travers Hongrie. Nous produisons des thés sous marque de distributeur pour Auchan, Tesco, Lidl, Spar et d'autres. Nos produits sont manufacturés à partir de matières premières extraites de plantes médicinales conformément aux BPF, soumises à des contrôles ISO et HACCP.



HONEY-WORLD LTD.

📍 H-2100 Gödöllő, Isaszegi út 93.
🌐 www.honeyworld.hu, www.honigwelt.hu
✉ info@honeyworld.hu, info@honigwelt.hu



HONEY – WORLD Ltd.

👤 **Mr. János Wild**
📞 **+36 28 423 013, +36 30 949 9993**
✉ info@honeyworld.hu, info@honigwelt.hu
🗨 Correspondence in: German

👤 **Mr. Tamás Wild**
📞 **+36 28 423 013, +36 30 259 1760**
✉ info@honeyworld.hu, info@honigwelt.hu
🗨 Correspondence in: German, English

Stand number: 3 E043

Honey-World Ltd was established in 2000 for the local purchase and processing of raw honey and the export of processed honey and organic honey.

- Robinia honey
- Polyflora honey
- Organic Robinia honey
- Organic polyflora honey

La société **Honey-World Kft.** a été créée en 2000 pour le commerce local et le traitement du miel brut, ainsi que pour l'exportation du miel transformé et du miel organique.

- Miel d'acacia
- Miel polyfloral
- Miel d'acacia bio
- Miel polyfloral bio



HURRA TRADE KFT.

📍 H-2376 Hernád Búza u. 6.
🌐 www.hurrafood.eu
✉ info@hurratrade.com

👤 **Mr. Sándor Hurtony**

☎ **+36 30 978 0607**

✉ info@hurratrade.com

🗣 Correspondence in: English, German, Russian



Stand number: 3 F041

We are a 100% Hungarian-owned family business. We produce high-quality poultry meat. Our mission is to raise the standards of poultry meat trading on a higher level with our more than 10 years of professional experience. We provide prepared meat to the HoReCa sector and poultry meat products to meat processors. As a wholesaler we trade in meat from mass production on the wider market.

Notre société est une entreprise hongroise 100 % familiale. Nous proposons des produits de viande de volaille de haute qualité. Notre mission est d'élever les normes du commerce de la viande de volaille à un niveau supérieur grâce à nos expériences de plus de 10 ans. Nous préparons la viande pour le secteur Horeca ainsi que nous proposons des matières premières spéciales pour les fabricants de produits à base de viandes. En tant que grossiste, nous commercialisons de la viande issue de la production de masse sur le marché au sens large.



LOURDES HONEY KFT.



📍 H-5500 Gyomaendrőd, Ipartelep hrsz. 3741/35

🌐 www.lourdeshoney.hu

✉ info@lourdeshoney.hu

👤 **Ms. Katalin Nemeth**

☎ **+ 36 30 863 6747**

✉ katalin.nemeth.lh@gmail.com

🗨 Correspondence in: English

Stand number: 3 F031

We were founded in 2011 and we have grown into a blooming factory with a major focus on exporting high-quality Hungarian honey in bulk and retail sizes. Our product range includes Robinia, multiflower and honeycomb items. We offer a wide variety of packaging, including different types and sizes of jars, PET bottles, squeeze bottles and plastic trays. Most of the products we make are given private labels. We are widening our product portfolio by putting our nutritional supplement products on the market soon.

Notre société fondée en 2011 est considérée comme une entreprise florissante et s'occupe de l'exportation du miel hongrois d'excellente qualité en vrac ou pour le commerce de détail. Notre gamme de produits comprend des miels d'acacia et des rayons de miel. Le conditionnement peut se faire selon différents volumes, nous proposons une large variété de pots, distributeurs, boîtes en plastique. La plupart de nos produits sont des marques de distributeur. En élargissant notre portefeuille, nous souhaitons bientôt introduire sur le marché nos suppléments nutritionnels.



MAGYAR GOMBA KERTÉSZ KFT.

📍 H-3395 Demjén, 0173/7/A/1 hrsz.

🌐 www.koronagomba.hu

✉ sales@koronagomba.hu

👤 **Anna Tóth**

☎ **+36 30 985 6351**

✉ sales@koronagomba.hu

🗣 Correspondence in: English



KORONA
GOMBAIPARI · EGYESÜLÉS

Stand number: 3 E034

Korona Mushroom Union is one of the leading fresh mushroom growers and canned mushroom manufacturers in Central Europe. We have our own modern technology and automated production, as well as having high-quality standards, which allows us to ensure a reliable long-term partnership with our customers.

Our fresh mushroom assortment contains champignons, bio champignons, portobello, shiitake, shimeji, oyster and king oyster mushrooms throughout the year. We provide a wide range of canned mushrooms in jars and tins of different sizes.

L'union Champignons Korona est l'une des leaders sur le marché des producteurs de champignons frais et figure parmi les meilleures manufactures de champignons en conserve en Europe Centrale. Grâce à une technologie moderne, à la production automatisée, aux normes de qualité élevées et à notre propre flotte, nous établissons un partenariat fiable et sur long terme avec nos consommateurs.

Notre gamme de champignons frais comprend toute l'année des champignons, des champignons bio, portobello, shiitaké, simeji, pleurotes en huître eryngii.

SIAL 2024 | PARIS, FRANCE



MIRELITE MIRSA ZRT.

📍 H-2730 Albertirsa, Baross u. 78.

🌐 www.mirelitemirsa.hu

✉ losov@mirsa.hu

👤 **dr. Viktor Losó**

📞 **+36 53 570 138, +36 30 850 1163**

✉ losov@mirsa.hu

🗨 Correspondence in: English



Stand number: 5A U204

MIRELITE MIRSA Co. Ltd. has been producing and exporting a wide range of deep-frozen vegetables, fruits and pastries, in three plants in Hungary for more than 42 years. We have BRC, and IFS quality control systems. The whole process is controlled by the Company from seeding to retail. The factories have well-equipped laboratories and up-to-date technologies. We pack our goods under the MIRELITE brand or PL, HORECA B2B. MIRELITE MIRSA is active across the EU, the Middle-East, and Asia.

La société **MIRELITE MIRSA Zrt.** produit et exporte depuis plus de 42 ans une large gamme de légumes, fruits et pâtisseries surgelés dans trois usines en Hongrie. La société dispose d'un système de contrôle de qualité BRC et IFS. Toutes les phases du processus sont contrôlées par la société, de l'ensemencement à la vente au détail. Nos usines disposent de laboratoires bien équipés et de technologies de pointe. Nous commercialisons les produits sous la marque MIRELITE, en tant que marque du distributeur, ou B2B dans le secteur Horeca. MIRELITE MIRSA est présent dans l'UE, au Moyen-Orient et en Asie.



MULTI-CIKÓRIA KFT.

📍 H-9241 Jánossomorja, Franck u. 19.
🌐 www.multicikoria.hu
✉ info@multicikoria.hu

👤 **Mrs. Katalin Török**
☎ **+36 30 599 4198**
✉ sales@multicikoria.hu
🗨 Correspondence in: English, French

👤 **Mrs. Szabina Dr. Németh**
☎ **+36 70 886 3322**
✉ szabina.nemeth@multicikoria.hu
🗨 Correspondence in: English, German

Stand number: 3 E033

Multi-Cikória Kft is a Hungarian-owned food company with more than 100 years of history. It is a leader in the domestic cereal coffee market, and our products are also present in the major domestic retail chains. We produce caffeine- and additive-free, chicory-based coffee substitutes, the ingredients of which contribute significantly to a balanced diet. In addition to our traditional Maci range, the popularity of our Cicobello VEGAN range and Maci Selection stick products is growing continuously. Our priority is to expand our presence in export markets, continuously developing our technology and products.

La société **Multi-Cikória Kft.** est une entreprise agro-alimentaire hongroise qui a plus de 100 ans d'histoire et leader sur le marché national du café de céréales, et nos produits sont également présents dans les principales chaînes de distribution nationales. Nous produisons des substituts de café sans caféine ni additifs, à base de chicorée, dont les ingrédients contribuent de manière considérable à un régime alimentaire équilibré. Outre notre gamme traditionnelle « Maci », la gamme « Cicobello VEGAN » et les produits « Maci Selection » en sticks sont aussi très recherchés. La priorité de notre entreprise est de renforcer notre présence sur les marchés d'exportation, par le développement constant de notre technologie et nos produits.



You can enjoy coffee at any time of the day



NOBILIS ELSŐ HAZAI ZRT.

📍 H-4700 Mátészalka, Almáskert u. 14.

🌐 www.nobilis.hu

✉ nobilis@nobilis.hu

👤 **Ms. Éva Tanczer**

☎ **+36 30 352 9123**

✉ tanczer.eva@nobilis.hu

🌐 Correspondence in: English



Stand number: 3 E035

Nobilis Zrt. is a family business and has been the leading producer of conventional and organic, dried apple and sour cherry based healthy snacks, delicacies and ingredients since 1992. Our crunchy natural and Belgian chocolate coated apple crisps contain between one and three whole apples in dried form. Our dried apple and sour cherry pieces are nutritious additions to countless recipes used by food producers all over Europe.

Nobilis Zrt. est une entreprise familiale, leader dans la production de snacks, gourmandises et ingrédients sains, conventionnels et biologiques à base de pommes et de griottes séchées depuis 1992. Nos chips croustillantes de pommes naturelles ou enrobées de chocolat belge, contiennent 1 à 3 pommes entières sous forme séchée. Nos produits de pommes et de griottes séchées sont des ajouts nutritifs à de nombreuses recettes utilisées par les producteurs de denrées alimentaires dans toute l'Europe.



OLIVIA KFT.

📍 H-6050 Lajosmizse, Mizse 94.
🌐 www.olivia.hu
✉ sales@olivia.hu



👤 **Mr. Meinrad Odermatt**
☎ **+36 76 556 626, +41 79 402 4036**

✉ Odermatt@delimpex.ch

🗣 Correspondence in: English, German, Italian,
French

👤 **Edit Marozsi**
☎ **+36 76 556 620, +36 20 369 0899**

✉ edit.marozsi@olivia.hu

🗣 Correspondence in: English

Stand number: 5A U201

Roulade: rabbit sausage meat wrapped in thin flank

Boneless rabbit leg: easy to prepare, ideal for stews and BBQs

Olivia Kft was founded in 1991 by Delimpex AG Switzerland. It has a vertically integrated line of feed mill, farms and slaughterhouses. Having our Swiss heritage in mind, we strive for best quality by ensuring product safety and traceability. You are welcome to meet us and to see our products for yourself.

Roulade : viande de saucisse enroulée dans une hampe

Cuisse de lapin désossée : facile à préparer, idéale pour les ragoûts, les barbecues

La société **Olivia Kft** fondée en 1991 par Delimpex AG Suisse dispose d'une ligne de production intégrée : usine d'aliments, fermes et abattoir. Compte tenu du patrimoine suisse, nous visons la meilleure qualité, la sécurité et la traçabilité des produits. Soyez la bienvenue et découvrez nos produits.



PANARINI HUNGÁRIA KFT.

📍 H-8393 Szentgyörgyvár, Felsőmánd puszta 26/A

🌐 www.panarini.com

✉ hello@panarini.com

👤 **Mr. Zoltan Kovacs**

☎ **+36 30 983 2584**

✉ zoltan.kovacs@panarini.com

🗨 Correspondence in: English



Stand number: 3 D034

Panarini Group produces premium-quality fresh, smoked and R2C fish products. Our focus is on health-conscious eating. We prepare our R2C products using more than 92% fish meat and natural seasoning.

Displayed products: Smoked Siberian sturgeon, paté in several flavours, fish sausages, fish burgers, fish soup and crispy fish chips.

La spécialité de notre groupe d'entreprises sont les produits à base de poisson frais, fumés et prêts à la consommation, d'une excellente qualité. L'alimentation saine est importante pour nous, c'est la raison pour laquelle nos produits sont manufacturés à partir de plus de 92 % de poisson et de l'assaisonnement naturel.

Produits exposés : filet d'esturgeon sibérien fumé, pâtés de poisson en plusieurs saveurs, saucisses de poisson, hamburgers de poisson, soupe de poisson et chips croustillantes de poisson.



PISZKEI KFT.

📍 H-2541 Lábatlan, Rákóczi F. u. 182.
🌐 www.piszkei.hu
✉ akots.zsolt@piszkei.hu

👤 **Mr. Akóts Zsolt**
☎ **+36 20 446 52 27**
✉ akots.zsolt@piszkei.hu
🌐 Correspondence in: English



Stand number: 3 E031

We are a food processing company group that has been operating in Hungary for more than 40 years.

Our traditional bakery products are marketed under the **CSÁSZÁRI PÉKSÉG** brand, while our organic flour and bakery products are sold under the **PISZKEI** brand. A few years ago, we also introduced a range of products for special dietary needs under the **IMPERIAL** brand, which focuses on gluten-free products.

Notre groupe d'entreprises hongroise est présent depuis plus de 40 ans dans le secteur de la transformation agroalimentaire.

Nos produits de boulangerie traditionnels sont commercialisés sous la marque « **CSÁSZÁRI PÉKSÉG** », tandis que nos farines et produits de boulangerie bios sont regroupés sous la marque « **PISZKEI** ». Nous avons lancé il y a quelques ans notre gamme de produits répondant aux besoins alimentaires spécifiques, ce qui est le plus important c'est que ces produits sont sans gluten et sont présents sur les étagères sous la marque « **IMPERIAL** ».



PROFUMA HUNGARY KFT.

📍 H-5540 Szarvas, Gárdonyi út 3665.

✉ commercial@profuma.hu

👤 **Mr. Csaba Kiszely**

📞 **+36 20 669 0630**

✉ commercial@profuma.hu

🌐 Correspondence in: English, French



Stand number: 3 D044

Founded in 1991 using traditional family recipes, today **PROFUMA** is a major player on the European market for fresh, smoked, cooked and frozen products, all made with high-quality meats. In 2003, PROFUMA was awarded a BRC certificate.

The company has four plants based in the heart of Europe, in Brussels, Amsterdam, Hungary and Israel. PROFUMA maintains an active presence on the European market.

Fondée en 1991 et utilisant des recettes familiales traditionnelles, **PROFUMA** est aujourd'hui un acteur majeur sur le marché européen des produits frais, fumés, cuits et surgelés : tous fabriqués à partir des viandes de haute qualité. En 2003, PROFUMA a obtenu le certificat BRC.

La société possède quatre usines, basées au cœur de l'Europe, à Bruxelles, à Amsterdam, en Hongrie et en Israël. PROFUMA bénéficie d'une forte présence sur le marché européen.



SNACK GARDEN KFT.

📍 H-3378 Mezőszemere, Szabadság út 80.

🌐 www.snackgarden.eu

✉ marketing@snackgarden.eu

👤 **Mr. Ivan Janklovics**

☎ **+36 20 486 7777**

✉ marketing@snackgarden.eu

🗨 Correspondence in: English



Stand number: 3 E039

Snack Garden Kft specialises in vacuum-fried vegetable chips and vegetable-based pellet snacks. In our IFS certified facility, we can produce both conventional and organic snacks. The benefit of vacuum-frying is low oil content, better nutritional values, vibrant colours and intensive taste. Besides these two core production lines we also make fava bean chips, coconut chips and freeze-dried snacks.

Snack Garden Kft est spécialisé dans la production de chips de légumes frits sous vide et de snacks pellets à base de légumes. Dans notre usine certifiée IFS, nous pouvons produire des snacks conventionnels et biologiques. La friture sous vide représente de nombreux avantages, notamment une faible teneur en huile, des meilleures valeurs nutritionnelles, des couleurs vives et un goût intense. Outre ces deux lignes de production principales, nous fabriquons également des chips de fèves, des chips de noix de coco et des snacks lyophilisés.



SOTIVA SEED KFT.



📍 H-4440 Tiszavasvári, Petőfi u. 63/a.

🌐 www.sotiva.hu

✉ sotiva@sotiva.hu

👤 **Mr. Balázs Sotkó**

📞 **+36 30 525 4168**

✉ balazs.sotko@sotiva.hu

🗨 Correspondence in: English

Stand number: 3 F039

Sotiva Seed Ltd is a dynamically developing business, and one of Europe's largest in terms of poppy seed production and processing. Our main activity is the production of poppy and sunflower seeds in shell and the trade of oil seeds and legumes.

Our products include heat-treated ground poppy seeds, blue poppy seeds, brown flax seeds, hulled sesame seeds, beans (cranberry, pinto) and yellow split peas.

La société **Sotiva Seed Kft.** est une entreprise qui se développe de manière dynamique. Il s'agit de l'une des plus grandes entreprises de culture et de transformation de pavot en Europe. Notre activité principale est la culture de graines de pavot et de tournesol en coque, ainsi que le commerce de graines oléagineuses et légumineuses.

Nos produits sont les suivants : graines de pavot moulues traitées thermiquement, graines de pavot bleu, graines de lin brun, graines de sésame déshydratées, haricots (canneberge, pinto), pois cassés jeunes et maïs pour popcorn.



TATÁR-PÉKSÉG KFT.



📍 H-2314 Halásztelek, II. Rákóczi F. út 142/A
🌐 www.tatarpek.hu
✉ export@tatarpek.hu

👤 **Mr. Dezső Bíró**
☎ **+36 20 323 5726**
✉ dezso.biro@tatarpek.hu
🗨 Correspondence in: English, German

Stand number: 3 E044

We are a Hungarian family-owned enterprise and a market leader in deep-frozen bakery products with a market presence of 35 years and export sales to nine countries. We have subsidiaries in Slovakia and Romania. We offer sweet and savoury bakery products to be baked on the spot for retail trade units, HoReCa, wholesale, and filling stations.

Nous sommes une entreprise familiale hongroise, leader sur le marché des produits boulangers surgelés, présente sur le marché depuis 35 ans. Nous exportons vers 9 pays. Nous avons des filiales en Slovaquie et en Roumanie. Nous proposons des produits de boulangerie sucrés et salés à cuire sur place, pour les unités de commerce de détail, le secteur HoReCa, les grossistes et les stations-service.



TITAN FOOD KFT. – THE HEALTHY FOOD DEVELOPMENT

📍 H-8000 Székesfehérvár, Repkény u. 7.
🌐 www.thehealthyfood.life
✉ sales@thehealthyfood.life



👤 **Mr. Balazs Lederer**
📞 **+44 7584 130773**
✉ balazs.lederer@thfd.co.uk
🌐 Correspondence in: English

👤 **Mr. Gyorgy Fider**
📞 **+36 30 216 9440**
✉ gyorgy.fider@itsusfood.com
🌐 Correspondence in: English

Stand number: 3 E038



More and more consumers are demanding healthier foods with less carbohydrates, less sugar and higher protein content. Lots of people are looking for vegan or gluten-free products but it is hard to find some traditional, everyday food – like bread, cakes and pasta – that is also healthy and tasty. **The Healthy Food Development** is dedicated to providing the best quality food manufacturing. It has specialist factories that experiment with new recipes and mixes to ensure the newest, healthier options. This is all thanks to its exclusive in-house research and development team.

De plus en plus de consommateurs recherchent des aliments plus sains, contenant moins de glucides, moins de sucre et plus de protéines. Nombreux sont également ceux qui cherchent des produits végétariens ou sans gluten. Cependant, il est souvent difficile de trouver des aliments traditionnels, comme le pain, les gâteaux et les pâtes, qui soient à la fois sains et savoureux. La société **The Healthy Food Development** est engagée dans la production d'aliments d'une excellente qualité. Elle dispose d'usines spécialisées qui expérimentent de nouvelles recettes et de nouveaux mélanges afin de proposer les options les plus novatrices et les plus saines. Tout cela grâce à son équipe interne de recherche et développement.



Online, real-time food catalogue and event management software

– Find your Hungarian export partner easily –

As part of the 2021 business development activity of Agricultural Marketing Centre, we intended to create a real-time, online interface with up-to-date data, which categorizes Hungarian food manufacturers and their products, thus making them transparent and easily accessible for those interested in importing. The system has been developed to become a modern, easy-to-use platform in line with today's IT trends, which provides professional help equally for the Hungarian Food Industry players as well as for foreign buyers.

ABOUT THE SOFTWARE

- Online, real-time database
- Contains the profiles of the exporting Hungarian food manufacturers
- Segmented product portfolio that can be filtered according to several aspects
- Two-stage registration
- Once registered, the software is worldwide available with English language user interface
- Direct internal mailing system

WHAT WE OFFER

- An online, business facilitator food industry software
- Free registration / usage
- Knowledge base for exporting, professional reports
- Simplified registration and matchmaking possibility for events organized by the Agricultural Marketing Centre
- Quick download of the country catalogue in pdf format
- Online, printable database of exportable Hungarian food manufacturing companies and their products
- Most relevant export and delivery data

Register your company and products at www.hungarianfoodexport.com







**AGRICULTURAL
MARKETING
CENTRE**

Hungary

H-1012 Budapest, Kuny Domokos u. 13-15., II. em.

amc@amc.hu

www.amc.hu

 [agrarmarketingcentrum](https://www.facebook.com/agrarmarketingcentrum)

 [agrarmarketingcentrum](https://www.instagram.com/agrarmarketingcentrum)